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Vraag 1 
Is het college met ons eens dat de buurt bij het verplaatsen en het opheffen c.q. verwijderen van 
speelattributen betrokken dient te worden? 
 
Antwoord 1 
Het college is het hiermee eens. In het coalitieakkoord staat: ‘Wij realiseren grotere speelgelegenheden in 
de wijken in samenspraak met de buurt. Dit kan door kleinere speelgelegenheden met één of twee toestellen 
samen te voegen.’ In deze situatie is er geen samenspraak geweest alleen een brief van het bedrijf dat aan 
slag gaat met de speeltoestellen in de buurt. 
 
Vraag 2 
Vindt het college dat dit haaks staat op de participatie die staat in het coalitieakkoord? 
 
Antwoord 2 
Dat klopt. De brief die de bewoners hebben ontvangen over het verwijderen van de speelplaats is niet in lijn 
met het coalitieakkoord. 
 
Vraag 3 
Is het college het met ons eens dat het vreemd is dat bewoners alleen door de aannemer worden 
geïnformeerd? 
 
Antwoord 3 
Ook daar is het college mee eens. Wij gaan in het vervolg werken volgens de bedoeling van het 
coalitieakkoord. Dus eerst overleg met de buurt en daarna de uitvoering. 
 
Vraag 4 
Vindt het college het ook raar dat in een al groene omgeving een veel gebruikt speelplaatsje wordt 
vervangen voor nog meer groen? 
 
Antwoord 4 
De komende jaren heffen we een aantal kleinere speelplaatsen op en breiden we grotere speelplaatsen uit. 
Dit doen we wanneer de speeltoestellen aan het einde van de levensduur zijn. De speeltoestellen worden 
pas verwijderd als de nieuwe uitbreiding van de grote speelplaats gereed is. 



 

 

De ruimte die overblijft na het verwijderen van de speeltoestellen vullen we opnieuw in. Dit doen we in 
samenspraak met de bewoners. Dat kan groen zijn, maar het is ook mogelijk dat er ruimte overblijft waar 
kinderen kunnen spelen zonder speeltoestellen. 
 
Vraag 5 
Is het college het met ons eens dat voordat deze werkzaamheden worden uitgevoerd alsnog met spoed met 
de bewoners moet worden overlegd? 
 
Antwoord 5 
Het college is het hiermee eens. De bewoners zijn uitgenodigd voor een bijeenkomst op woensdagmiddag 1 
november. Deze bijeenkomst is bij de Sophiaplaats waarbij de betreffende collega's aanwezig zijn om 
ideeën op te halen en vragen te beantwoorden van de bewoners voor een nieuwe invulling van de speelplek. 
 
 
 
 
 
Voor technische vragen kunt u zich wenden tot: 
Naam  : Iris Janssen 
Telefoon : +31793469034 
E-mailadres : I.J.Janssen@zoetermeer.nl 
 
 




